
   

  Berg menighetsråd 

        MØTEBOK 

   

Møtested: 

Møtedato:  

Tid:  

Berg arbeidskirke 

Onsdag 06. desember 2023 

18:00 – 19:30    

SAKSLISTE: NR 11/23 

 Til stede:  Jan Einar Karlsen, Toril S. Jacobsen, Kristin S. Haugen, Astrid Hurum, Øystein 

Vestmoen, Hans Fr. Johnsen, Svein Erik Holm, Jan Birger Løken, Ellen Ingunn Nordli, Tone 

Vestmoen 

Ikke til stede:  Anita B. Hovd, Gunn Lyngstad, Svein Kr. Waale 

SAKNR. 105/23: GODKJENNING AV REFERAT FRA 15. NOVEMBER 

  

SAKNR. 106/23: PRESTEN HAR ORDET 

 

SAKNR. 107/23:  ØKONOMI – Innspill til budsjett 2024. Innkjøp – investeringer 

 

SAKNR. 108/23: INFOSKJERM I ARBEIDSKIRKEN. Legges inn i budsjett 2024? 

 

SAKNR. 109 /23: OFFERLISTA 2024 

    

SAKNR. 110/23: HALVÅRSPROGRAMMET  

 

SAKNR. 111/23: JULEMARKEDET - EVALUERING 

 

SAKNR. 112/23: IDEMYLDRING – ORIENTERING. Liste med ønsker vedlagt 

 

SAKNR. 113/23: VÅRPROGRAMMET  

SAKNR. 114/23: REFERATSAKER 

− Søknad fra Speiderne om rom nede 

− Ny misjonskontakt: Anne Marie Holhjem 



− Søknad fra Havfruene om øk. støtte  

SAKNR. 115/23: EVENTUELT     

SAKSBEHANDLING I MENIGHETSRÅDET: 

 

SAKNR. 105/23: GODKJENNING AV REFERAT FRA 15. NOVEMBER  

Referatet ble godkjent. 

 

SAKNR. 106/23: PRESTEN HAR ORDET 

Det er satt inn noe vikar i kirketjenerstillingen.. Vasking blir leid inn torsdager.  

Juletre – må ordnes. Kristin tar kontakt med kirketjener i Larvik.   

Julespill for barnehagene i område Vest denne uka.  

 

SAKNR. 107/23:  ØKONOMI – Innspill til budsjett 2024.  

Kasserer har ikke fått noen budsjettønsker fra undergruppene.       

Kasserer har flyttet 200.000 kr mellom to bankkonti, for å oppfylle kravene til høyere rente. 

 

En konfirmant har ikke betalt konfirmantavgift. Vedkommende har fått purring.  

Vedtak: Fakt 612 pålydende 2000 kr.,konfirmantavgift 2022-2023, vedtas 

ført som tap. 

 

Julemarked gikk bra økonomisk. Netto overskudd på ca 23.000 kr. Butikken hadde også 

god omsetning.  

 

Innspill budsjett i møtet:    

Rampe i kirkerommet. Det er ønskelig med en handikaptilgang til alteret. Ønske også om 

lakking av gulv ved alterpartiet. Søknad om rampen må gå om biskop. Tips om 

frivillighetssentralen og at vi kan få hjelp derfra.  

 

Søknad fra KFUK/KFUM-speiderne. De øker i antall, og trenger plass. Ønsker å få bruke 

det innerste rommet nede i arbeidskirken. Bordtennisbord kan brettes sammen og plasseres  

et annet sted. De trenger et stort bord og stoler, og et låsbart skap ønskes innkjøpt. 

Speiderne er innstilt på å få til en god samhandling med de andre brukerne av rommet. 

Vedtak: Speiderne får ta i bruk det innnerste rommet med et stort bord og stoler. Ønsket 

låsbart skap kjøpes inn på menighetsrådets regning. Menighetsrådsleder tar kontakt med 

Ann Mari Solli i speidergruppa. 

 

Opplysningstavle ved steinkirka er også et ønske, som det har vært jobbet med før. Skal vi 

legge det inn i budsjett?  (50.000 kr) 

Birgitte G. Løken kommer med et nytt forslag på fundamentet, i Larvikitt.  Vi jobber videre 

med saken. 

     

SAKNR. 108/23: INFOSKJERM I ARBEIDSKIRKEN 

Østre Halsen og Nanset kirker har en infoskjerm som viser ukas aktiviteter. Aktuelt i Berg 

arbeidskirke? Søknad må gå via Fellesråd og biskop. Menighetsrådet jobber videre med 

dette 

 

 



 

 

SAKNR. 109 /23: OFFERLISTA 2024 

Når offer fordeles, må det hensyntas at Berg sokn har gudstjeneste kun hver 14. dag. Av 

innkomne offer sender vi videre til andre org. ca. 2/3 av ofrene. Vi støtter org. som vi har et 

forhold tll og som er lokale. Ingen endringer på forslaget som forelå fra AU. 

Vedtak:  Offerlista 2024 er godkjent og vedtas. Presten fordeler på dato. 

       

SAKNR. 110/23: HALVÅRSPROGRAMMET  

Ellen Ingunn har layout.  Kristin jobber med datoer. Vi prøver å få det trykket før jul.  

Vi ønsker å legge inn datoer for menighetsrådets møter. Trykkingen er en kostnad, men lay-

outen er gratis. På spørsmål om det er behov for en papirutgave av programmet, ble man 

enig om å fortsette med det. Så lenge folk ønker et blad i postkassa og vi har økonomi og 

mulighet til å distribuere, vil vi ikke avvikle ordningen. Utdelingen foregår på dugnad. 

 

SAKNR. 111/23: JULEMARKEDET - EVALUERING 

Godt besøkt, men dato for julemarkedet vurderes flyttet. Det var så mange i området. Rådet 

mener at vi godt kan ha julemarked på lørdag og gudstjeneste påfølgende søndag. Anitas 

oppsetting og framføring i kirkerommet var flott.  Verkstedet var bra. Bruktbutikken gjorde 

10.000 kr, og det til tross for at varene var til halv pris. Kafeteriaen gikk sin gang. 

    

SAKNR. 112/23: IDEMYLDRING – ORIENTERING. 

Liste med menighetsrådets ønsker var sendt ut.  Leder plassert ønskene i tre grupper:  

1. Lavterskeltilbud. 2. Nåværende tiltak.  3. Nye tiltak. 

 

Spesielt går det fram at mange ønsker KOR, særlig barnekor. Men også familiekor. Nå er 

kanskje tida inne til å forsøke å etablere et kor. Menighetsrådet diskuterte om vi skal legge 

lønn til dirigent inn i budsjettet.  Står mye penger på konto/fond til trosopplæring og som ikke 

er brukt. Bruktbutikken bidrar med tilskudd.  

Forslag: Kor-spørsmålet blir egen sak til neste menighetsrådsmøte. 

 

Andre tiltak som ble nevnt spesielt:  

Viktig å beholde eksisterende tiltak. 

Tiltak for unge voksne. Noe for voksne menn (ala jentekveld) er etterspurt. 

Livsnære grupper – Hva skjer når nye mennesker kommer? Viktig å ha tilbud for nye. Behov 

for å opprette en ny livsnær gruppe? 

 

SAKNR. 113/23: VÅRPROGRAMMET  

Se sak 110/23 om halvårsprogrammet 

 

SAKNR. 114/23: REFERATSAKER 

Søknad fra Speiderne om rom nede. Er behandlet under sak 107/23. 

Ny misjonskontakt: Anne Marie Holhjem 

Søknad fra Havfruene om øk.støtte. Må utdypes. Dette bør forankres i kulturkomiteen. 

Så eventuelt videre til menighetsrådet.  

 

SAKNR. 115/23: EVENTUELT 



 


